

CA1
EA22
68V37
EXF
DOCS

To: *Smith Reg.*

Hasluck visit file



20-AUSTL-9

file 314 | —

30/9/68

VISIT TO CANADA
of
THE HONOURABLE P.M.C. HASLUCK
MINISTER FOR EXTERNAL AFFAIRS
OF AUSTRALIA

September 26-28, 1968.

*Arrangements by
the Government Hospitality Committee*

.62632299 (E)
.62632305 (F)

VISITORS

The Honourable P.M.C. Hasluck
Minister of External Affairs

Sir James Plimsoll
Deputy Minister
Department of External Affairs

Miss E.J. Dufting
Private Secretary

43-269-802
.62632305-

43-269-801
.62632299

PROGRAMME

MONTREAL

Thursday, September 26

- 1355 hours - Arrival at Montreal International airport from Rome by Alitalia AZ-664 and met by the High Commissioner for Australia, (H. E. Sir Kenneth Bailey).
- Departure for Ottawa by limousine.
 - Arrival at 7 Rideau Gate.

OTTAWA

Friday, September 27

- 0845 hours - Departure from 7 Rideau Gate for the Hunter Building.
- 0900 hours - Call on the Minister of Transport (Hon. Paul Hellyer) Room 806.
- 0930 hours - Departure from the Hunter Building for Parliament Hill.
- 0940 hours - Arrival at the Parliament Buildings (Peace Tower entrance).
- 0945 hours - Call on the Secretary of State for External Affairs, Room 315 S., Centre Block.
- 1000 hours - Meet with Cabinet Committee on External Affairs and Defence.

- 1100 hours - Call on the Minister of Indian Affairs and Northern Development, (Hon. Jean Chrétien) Room 215S, Centre Block.
- 1130 hours - Departure for the Australian High Commission.
- 1300 hours - Luncheon given by the Secretary of State for External Affairs in honour of Mr. Hasluck, Rooms 601-602, Parliamentary Restaurant.
- 1430 hours - Conversations with the Secretary of State for External Affairs (Commonwealth Room).
- 1700 hours - Call on the Minister of Trade and Commerce (Hon. Jean-Luc Pepin), Room 442N.
- 1830 hours - Reception given by the High Commissioner for Australia and Lady Bailey, 407 Wilbrod St.
- Evening free.

Saturday, September 28

- 0830 hours - Departure from 7 Rideau Gate for CFB Uplands.
- 0900 hours - Departure from Uplands.

Itinerary of Special Flight to Canadian North

<u>Arrive</u>	<u>Place</u>	<u>Depart</u>	<u>Remarks</u>
	Ottawa	28 Sep 0900	4 Hrs 30 Min Enroute Meal on Board
28 Sep 1230	Fort Churchill	1315	Fuel stop - 2 hrs 50 mins Enroute to Yellowknife
1505	Yellowknife	29 Sep 0830	Remain overnight 2 hrs 35 mins en- route to Whitehorse
29 Sep 1905	Whitehorse	1235	4 hrs 30 mins en- route to Ft Churchill Meal on Board
2005	Fort Churchill	30 Sep 1200	Remain overnight 3 hrs 25 mins en- route to North Bay Meal on Board
1625	North Bay	01 Oct 0800	Remain overnight 1 hr enroute to Toronto
01 Oct 0900	Toronto	0930	Mr. Hasluck deplanes at Toronto
1040	Ottawa		

All times listed are local times for the place visited.



VISITE AU CANADA
du
MINISTRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES
D'AUSTRALIE
L'HONORABLE P.M.C. HASLUCK

du 26 au 28 septembre 1968

*Programme préparé
par le Comité des visites officielles*

LIBRARY E A/BIBLIOTHEQUE A E



3 5036 20042121 5

CA1 EA22 68V37 EXF DOCS
Visit to Canada of the honourable
P.M.C. Hasluck, minister for exte
43269801

VISITEURS

L'honorable P.M.C. Hasluck
Ministre des Affaires extérieures

Sir James Plimsoll
Sous-ministre
Ministère des Affaires extérieures

Mademoiselle E.J. Dufting
Secrétaire particulière

PROGRAMME

Montréal

Jeudi, 26 septembre

- 13h.55 - Arrivée à l'Aéroport international de Montréal à bord d'un aéronef d'Alitalia, vol AZ 664, en provenance de Rome. Le Ministre des Affaires extérieures d'Australie est accueilli par le Haut-commissaire d'Australie, S.E. Sir Kenneth Bailey.
- Départ pour Ottawa à bord de la limousine.
- Arrivée à la résidence du Gouverneur général.

Ottawa

Vendredi, 27 septembre

- 08h.45 - Départ de la résidence du Gouverneur général pour l'édifice Hunter.
- 09h.00 - Le Ministre des Affaires extérieures d'Australie rend visite au ministre des Transports, M. Paul Hellyer. (pièce 806)
- 09h.30 - Départ de l'édifice Hunter pour la Colline du Parlement.
- 09h.40 - Arrivée du Ministre des Affaires extérieures d'Australie sur la Colline du Parlement, à l'entrée de la Tour de la Paix.
- 09h.45 - Le Ministre des Affaires extérieures d'Australie rend visite au Secrétaire d'État aux Affaires extérieures dans l'Édifice du centre, pièce 315 sud.

- 10h.00 - Rencontre avec le Comité du Cabinet sur les Affaires extérieures et la Défense.
- 11h.00 - Le Ministre des Affaires extérieures d'Australie rend visite au Ministre des Affaires indiennes et du Nord canadien, M. Jean Chrétien, dans l'Édifice du centre, pièce 215 sud.
- 11h.30 - Départ pour le Haut-commissariat d'Australie.
- 13h.00 - Déjeuner offert par le Secrétaire d'État aux Affaires extérieures en l'honneur de M. Hasluck, au restaurant du Parlement, pièces 601 et 602.
- 14h.30 - Entretiens avec le Secrétaire d'État aux Affaires extérieures (salle du Commonwealth).
- 17h.00 - Le Ministre des Affaires extérieures d'Australie rend visite au Ministre du Commerce, M. Jean-Luc Pepin, pièce 442 nord.
- 18h.30 - Réception donnée par le Haut-commissaire d'Australie et Lady Bailey au 407, rue Nilbrod.
- 18h.30 - Soirée libre.

Samedi, 28 septembre

- 08h.30 - Départ de la résidence du Gouverneur général pour la base des Forces canadiennes à Uplands.
- 09h.00 - Départ d'Uplands.